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Fylkesstyrets sammensetning 
Fylkesstyret har i perioden bestått av:  

Arbeidsutvalget (AU): 

Leder     Åshild Pettersen   Leirfjord SV 

Nestleder   Jitse Buitink    Andøy SV 

Sekretær   Kristian Johnsen Haukalid         Meløy SV 

Økonomiansvarlig  Marit Igelbu Wiig   Alstahaug SV 

AU-medlem   Bjørn Christian Nilsen  Narvik SV 

Gruppeleder   Aase Refsnes/                              Steigen SV 

fylkestinget   Christian Torset   Sortland SV  

1.vara:   Haldis Andersen   Bodø SV 

2.vara    Aase Refsnes   Steigen SV 

 

Fylkesstyremedlemmer: 

Leder     Åshild Pettersen   Leirfjord SV 

Nestleder   Jitse Buitink       Andøy SV 

Sekretær   Kristian Johnsen Haukalid           Meløy SV 

Økonomiansvarlig  Marit Igelbu Wiig   Alstahaug SV 

AU-medlem   Bjørn Christian Nilsen  Narvik SV 

 

Gruppeleder                       Aase Refsnes   Steigen SV 

fylkestinget                         Christian Torset                            Sortland SV    

     

Kvinnepolitisk leder  Haldis Andersen   Bodø SV   

SU-representant  Sander Halvorsen   Bodø SV  

1.Fylkesstyremedlem Aase Refsnes   Steigen SV  

2.Fylkesstyremedlem Kristian S.Rausandaksel       Rana SV  

3.Fylkesstyrmedlem Runhild Olsen              Moskenes SV 

1.vara:   Reinert Aarseth             Meløy SV              

2.vara    Anita Overelv   Hamarøy SV 
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3.vara    Selma Amin Charefeddine  Lofoten SU 

Vår stortingsrepresentant, ordfører og varaordførere har møte- og talerett i styret. Olav 

Wiik Moland har vært SVs Samepolitisk råds representant i fylkesstyret i hele perioden. 

Bjørn Christian Nilsen har permisjon fra 1/8-22 – årsmøtet 2024 og Reinert Aarseth 

har derfor vært møtende representant for ham og gikk inn som fast medlem i 

fylkesstyret. 

Åshild Pettersen har hatt permisjon fra 17.desember 2022 til 15.september 2023. 

Kristian S. Rausandaksel ble satt inn i hennes sted i AU. Anita Overelv gikk inn som 

fast medlem i fylkesstyret. 

Fylkesstyret har hatt 13 digitale møter i perioden fra forrige årsmøtet fram til 

nåværende årsmøte. 

AU har hatt 10 digitale møter. 

Fylkesstyret gjennomførte også et eget møte om samferdsel med 

stortingsrepresentant Mona Fagerås ettersom hun ønsket å få innspill fra alle 

fylkeslag om hva de ønsket å prioritere inn i arbeidet med Nasjonal Transportplan. 

 

Ansatte 
Fylkessekretærer Ina Nyås Moe er ansatt i en fulltidsstilling som fylkessekretær 

Vegard Lind Jæger hadde fra januar 2023 til juni 2023 et midlertidig engasjement i 

inntil 20% stilling som politisk rådgiver for fylkestingsgruppa i Nordland SV. 

Jitse Buitink har vært frikjøpt for å jobbe med valgkamp 50 prosent i april og 50 

prosent i mai. Han ble også frikjøpt på fulltid fra 21. august til 10.september 

 

Representasjon 
Mona Fagerås er representant for Nordland på Stortinget. Hun sitter i Transport- og 

kommunikasjonskomiteen og er SV samferdselspolitiske talsperson. 

Christian Torset har vært fylkesråd for kultur, klima og miljø fram til første fylkesting 

etter valget og gruppeleder på fylkestinget etter valget. 

Aase Refsnes har vært SVs gruppeleder på fylkestinget fram til valget. 

Christian Torset er medlem i SVs EØS-utvalg 

Torgeir Selboe er medlem av SVs inkluderingspolitiske utvalg. 

Olav Wiik Moland sitter i SVs samepolitiske råd. 
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Haldis Andersen er medlem av SV kvinnepolitiske nettverk. 

 

Landsmøtet 

Følgende personer deltok på SVs landsmøte i 2023: 

Delegater: 

• Vegard Lind-Jæger 

• Jitse Buitink 

• Kristian Johnsen Haukalid 

• Ingrid Lorentzen Kildal 

• Camilla Rostad 

• Unni Jakobsen 

• Sander Halvorsen 

• Ragnhild Forså 

• Vegar Alexander Reinholdtsen 

• Torgeir Selboe 

Landsstyremedlemmer 

• Åshild Pettersen 

• Aase Refsnes  

Varaer/observatører 

• Kristian Rausandaksel (1.vara/observatør) 

• Maria Torkilseng (2.vara/observatør) 

• Monica Wessel Nordeng (3.vara/observatør) 

• Ina Nyås Moe (kun observatør) 

 

Alle lokallag ble forespurt om de ønsket å sende observatører til landsmøtet. 

Ettersom de fleste av varaene som ble valgt av årsmøtet trakk seg, valgte fylkesstyret 

å sette inn Maria Torkilseng og Monica Wessel Nordeng, som allerede var meldt inn 

som observatører, på varalista. De hadde da allerede deltatt på delegasjonsmøtene i 

forkant av landsmøtet og var dermed godt forberedt. 

Fylkesstyret valgte også å spille inn Vegard Lind-Jæger til å sitte i valgkomiteen til 

landsmøtet.  

Noen av sakene som ble tatt opp av landsmøtedelegatene våre var: 

• Fødselsomsorg 

• Etterlysning av havneutbygging i Nord-Norge 

• Nei til torskeoppdrett 

 

mailto:nordland@sv.no


 

nordland@sv.no | sv.no 
Nordland SVs årsmøte | 17-18. februar 2024 5 

 

Oppfølging av uttalelser vedtatt av årsmøtet 2023 

Årsmøtet 2023 vedtok følgende uttalelser: 

• Et helsenordland i krise 

• Krafta er vår- vi krever strømpriser vi kan leve med 

• Nordland Figurteater må utvikles som nasjonal kulturinstitusjon 

• Nei til nye oppdrettskonsesjoner for torsk 

• Kampen mot mobbing og utenforskap 

 

Følgende uttalelser ble vedtatt oversendt til fylkesstyret: 

• Gratis barnehage også til kommuner i Nordland 

• Avskaff matmomsen 

Et helsenorge i krise 

I etterkant av årsmøtet ble uttalelsen «et helsenordland i krise» oversendt til styret i 

Helse Nord.  Det ble også sent ut en pressemelding om saken. Fungerende 

fylkesleder Jitse Buitink og Vegard Lind-Jæger fikk et leserbrev på trykk i VOL om 

saken.  Saken ble også løftet fram av Nordland SVs delegater på landsmøtet, og ble 

også løftet opp i Stortinget. Vi har jobbet videre med saken, og kom under 

valgkampen med et forslag om at  

 

 

Nordland Figurteater må utvikles som nasjonal kulturinstitusjon 

Saken om figurteateret ble løftet opp i fylkestinget, hvor fylkestingsgruppa fremmet en 

uttalelse om at Figurteateret i Nordland bør får status som nasjonal kulturinstitusjon. 

Uttalelsen ble vedtatt av et stort flertall. 
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Nei til nye oppdrettskonsesjoner for torsk 

Fylkesstyremedlem og landsmøtedelegat Kristian Haukalid tok opp torskesaken på 

landsmøtet. Saken ble også løftet fram i media. 

 

 
 

Gjennomføring av arbeids- og 
organisasjonsplanen  
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Valg 2023 

Fylkestingsvalget 

Et av målene i arbeidsplanen var å øke SVs representasjon på fylkestinget. Vi kom 

inn med 4 representanter, noe som er to flere enn vi hadde rett før valget. Et annet 

mål var å øke oppslutningen fra 6,2% til minst 7,5%. Valgresultatet for fylket endte 

opp på 7,5%, som gjorde at vi var akkurat innenfor målet. 

Listestilling i lokallagene 

Vi hadde også som mål å stille SV-lister i alle kommunene i fylket vårt. Vi endte opp 

med å stille 28 SV- lister. I tillegg stilte Bø SV med en fellesliste med Rødt. Nordland 

til sammen 41 kommuner, så vi nådde ikke målet om å stille lister i alle kommuner. 

Men vi fikk stilt liste i nesten alle kommuner hvor SV har lokallag. Det var kun to av 

lokallagene våre som ikke stilte med SV-lister. I 2019 endte vi også opp med 28 lister. 

I forrige periode gjennomførte vi en kartlegging av lokallagene som trengte hjelp i 

forbindelse med listestilling, og laget en plan for oppfølging og besøk. Oppgavene ble 

fordelt på AU-medlemmer, fylkessekretær og stortingsrepresentanten. Dette fulgte vi 

opp etter årsmøtet. I tillegg fikk vi Lars Haltbrekken til å besøke et lokallag som 

manglet en førstekandidat, for å gi dem en ekstra boost. 

 

Valgresultater for fylket og kommunene 

Lokallag Antall 
representanter 
2019 

Antall 
repr. 
2023 

Oppslutng 
2019 i % 

Oppslutning 
2023 i % 

Enring i % 

Alstahaug SV 1 2 2,8 8,3  5,5 

Andøy SV 
 

2 3 9,6 13,1  3,5 

Bindal SV 
 

Stilte ikke liste 4 Stilte ikke 
liste 

20,5 20,5 

Bodø SV 
 

2 4 5 9,2  4,2 

Brønnøy SV 
 

1 2 5,3 6,4  1,1 

Bø SV 
 

1 1 5,7 7,8  2,1 

Dønna SV 
 

2 2 12,9 10 -2,9 

Evenes SV 
 

0 1 3,6 5,3  1,7 

Fauske SV 
 

2 3 6,8 9,3  2,5 

Flakstad SV 
 

1 1 12,7 10,9 -1,8 
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Gildeskål  
SV 

1 1 6,1 6,9  0,8 

Hadsel SV 
 

1 2 4,2 7,2  3,0 

Hamarøy SV 1 1 7,9 5,3 -2,6 

Hattfjelldal SV 0 Stilte 
ikke 
liste 

4,3 Stilte ikke 
liste 

Ikke aktuelt 

Hemnes SV 
 

2 3 7 10,8 3,8 

Herøy SV Stilte ikke liste Stilte 
ikke 
liste 

Stilte ikke 
liste 

Stilte ikke 
liste 

Ikke aktuelt 

Leirfjord SV 
 

1 2 5,7 9,9 4,2 

Lødingen SV 2 1 13,3 7 -6.3 

Meløy SV 
 

1 2 4,7 6,9 2,2 

Moskenes SV 3 4 15,9 25,2 9,3 

Narvik SV 
 

4 3 10,5 10,6 0,1 

Nesna SV 
 

2 3 12,4 17,2 4,8 

Rana SV 
 

2 2 5,9 5,7 -0,2 

Saltdal SV 
 

Ikke aktuelt 3 Ikke aktuelt 13,6 Stilte ikke 
liste i 2019 

Sortland SV 
 

2 2 8,6 6 -2,7 

Steigen SV 
 

3 5 16,4 30,2 13,7 

Sørfold SV 
 

1 1 8,1 8,3 0,2 

Vefsn SV 
 

2 1 5,4 3,3 -2,1 

Vestvågøy SV 2 2 5,6 6,6 1 

Vågan SV 
 

3 3 9,9 10,2 0,2 

Øksnes SV 
 

2 3 7,3 16,2 8,8 

Fylkesvalg 
Nordland 

3 4 6,2 7,5 1,3 

Nasjonale tall 
kommunevalg 

  6,1 6,9 0,8 

Nasjonale tall 
fylkestingsvalg 

  5,5 6,2 0,7 

 

I denne tabellen er kun kommunene hvor vi i dag har lokallag tatt med. 

mailto:nordland@sv.no


 

nordland@sv.no | sv.no 
Nordland SVs årsmøte | 17-18. februar 2024 9 

 

Merk at Bø SV i år stilte felles liste med Rødt. I denne tabellen er kun SV-

representanten på lista tatt med. Felleslista fikk til sammen inn 2 representanter. 

Prosenttallet gjelder for felleslista. 

I Bodø meldte en representant fra Rødt overgang til SV rett etter valget. Dermed har 

Bodø 5 SV-representanter inne. 

Vi endte til sammen opp med 68 folkevalgte fra SV inn i kommunestyrene etter årets 

valg. De består av 28 menn og 40 kvinner. Antallet representanter for 2019 var 47 

representanter.  

Etter at forhandlingene i kommunene var avsluttet, ble det klart at SV har fått 1 

ordfører og 4 varaordførere. 

 

Oppfylling av organisatoriske strategier og mål ved valget 

En av strategiene våre var å bistå lokallagene i hele fylket med planlegging og støtte 

dem med å gjøre en god valgkamp lokalt.  

Fungerende fylkesleder/valgkampsjef Jitse Buitink reiste rundt og besøkte flere 

lokallag for å hjelpe dem med planleggingen. (Dette kan Jitse si noe mer om) 

Fylkessekretær bistod lokallag med å blant annet å lage løpesedler, valgprogrammer, 

sosiale medier-strategier, teksting av videoer, lage delebilder, nettsider og praktiske 

ting. I ettertid ser fylkessekretær at hun burde ha vært litt mer på tilbudssiden og tatt 

kontakt med flere lokallag i forkant for å høre hva de trengte hjelp til, ettersom hun er 

usikker på om alle visste hva hun kunne bidra med. Mange lokallag tok kontakt, men 

det var også mange lokallag hun ikke hørte noe fra.  

Stortingsrepresentant Mona Fagerås og enkelte av kandidatene til fylkestingsvalget 

reiste også rundt og besøkte flere av lokallagene: 

Mona Fagerås besøkte: Hadsel, Vågan (Svolvær og Kabelvåg), Bodø x2, Fauske, 

Saltdal, Steigen, Narvik, Sortlandx2, Ranax2, Meløy, Brønnøysund, Bindal, 

Vestvågøy (Leknes), Andøy (Andenes) og Vefsn. 

Stortingsrepresentantene Marian Hussein, Torgeir Knag Fylkesnes og Lars 

Hlatbrekken besøkte også lokallagene våre ifm valget. 

1.kandidat Christian Torset besøkte: Sortland (x3), Andøy, Hadsel, Vestvågøy, 

Vågan, Narvik (x2), Bodø (x3), og Rana. Han fikk også besøkt enkelte andre 

kommuner i valgkampen i forbindelse med offisielle oppdrag som fylkesråd. 

2. kandidat Åshild Pettersen besøkte: Bodøx2 (ifm deltakelse på debatt i Stormen 

og valgvaka), Hemnes, Alstahaug (Sandnessjøen), Vågan (Kabelvåg, ifm folkefest 

mot oljeboring, Vefsn (besøk til Mosjøen fengsel). 

3.kandidat Vegard Lind-Jæger besøkte: Harstad (debatt), Kobbelv (debatt), Bodø 

x3 (Debatt, debattprep. og valgvake), Øksnes (stand), Sortland (Stand), Sortland 

(folkemøte om sykehus), Evenes, Hadsel (sykehusbesøk) 
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4.kandidat Anniken Nylund Aasjord besøkte: Stamsund i Vestvågøy kommune 

(møte med alle lokallagene i Lofoten og besøk på Figurteateret), Ballstad og Leknes 

Vestvågøy kommune (deltok i NHOs reiselivsdebatt og deltakelse på lokallagets 

stand), Vågan (ifm SVs arrangement ifm folkeaksjonen mot oljeboring) og Bodø 

(deltok som publikum under debatten i Stormen samt litt sosialt med Bodø SV ifm 

dette) 

De fleste av besøkene bidro til at de lokale kandidatene fikk medieoppmerksomhet. 

Lokallagene som fikk besøk gjorde et veldig godt forarbeid.  

Fungerende leder Jitse Buitink jobbet tett med SU under valgkampen og sørget for at 

de fikk kontakt med lokallagene og medieoppslag. 

 

Medlemmer og rekruttering 

Vi hadde som mål å ha en stabil medlemsmasse på 1000 medlemmer i løpet av 

2023. I september 2023 nådde vi målet om 1000 medlemmer som tallet fra 2024 og 

tidligere år viser, betyr ikke det nødvendigvis at medlemsmassen er stabil: 

 

Oversikt over medlemstall de siste årene: 

2017 Ved årsskiftet: 700 medlemmer 

2018 31.desember: 864 medlemmer 

2020 Ved årsskiftet: 961 medlemmer 

2021 31.desember: 971 medlemmer 

2022: 31.januar: 923 medlemmer. Desember 2022: 945 medlemmer, men kun 886 

betalte medlemskontingenten 

2023: 27. januar 2023: 914 medlemmer. September 2023: 1000 medlemmer. 

2024: 3.januar: 967 

Det har i flere år vært en utfordring at mange ikke har betalt medlemskontingenten. 

I forrige periode fikk vi flere tilbakemeldinger om at nye medlemmer hadde problemer 

med å betale medlemskontingenten. Dette tok vi opp med partikontoret, som gjorde 

noen grep. Dette har bidratt til at de aller fleste som meldte seg inn i 2023 har betalt 

kontingenten.  

 

Verving 

Et av tiltakene vi skulle gjøre ifølge arbeidsplanen var å lage en plan for verving som 

motiverer og premierer lokallagene. Vi kom ikke i mål med å lage en plan, men vi har 

likevel jobbet med verving. 
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Vi passet vi på å bruke lenken til innmeldingssiden til SV sv.no/bli-medlem/ i aktuelle 

poster på Nordland SV sine sosiale medier for å få flere til å bli medlem. Vi fant også 

ut at flere av varaene til flere kommunestyrer ikke var SV-medlemmer, og oppfordret 

lokallagene til å ringe disse og be dem melde seg inn.  

 Mange lokallag har selv tatt initiativ til medlemsverving, og vi ser at det har gitt 

resultater. På slutten av året arrangerte vi en vervekonkurranse for lokallagene med 

vervepremier til de to lokallagene som klarte å verve flest medlemmer fra og med 

24.november til og med 31.desember. Lokallagene rekrutterte 8 nye medlemmer i 

perioden. Selv om dette ikke er et høyt tall, er dette en stille periode hvor vi normalt 

ikke får så mange nye medlemmer, så det er godt jobbet av de lokallagene som klarte 

å verve nye medlemmer. Narvik SV kom på 1.plass i konkurransen med fire nye 

medlemmer, og Andøy SV kom på 2.plass med 2 nye medlemmer.  

Gjenverving 

Et annet tiltak som stod i arbeids-og organisasjonsplanen vår var å drive aktiv 

gjenverving av medlemmer som lå an til å falle ut ved årsskiftet. I slutten av november 

var det 135 medlemmer som ikke hadde betalt kontingenten. SV sentralt sendte ut en 

epost til alle lokallagslederne om at de forventet at lokallagene ringte alle medlemmer 

som ikke hadde betalt i løpet av oktober. Fylkessekretær sendte også ut en egen 

epost til våre lokallag om dette, hvor hun også tilbød å hjelpe de som trengte det. 

Fylkesstyret hadde en ringerunde i november til medlemmer som ikke hadde betalt 

kontingenten. Fylkesstyret brukte aktivistportalen Zetkin i forbindelse med 

ringerunden. Ringerunden bidro til at mange av dem som ble kontaktet betalte 

kontingenten. Vi fikk også noen utmeldinger, men disse ville mest sannsynlig ha falt 

ut av medlemsregisteret uansett på grunn av manglende betalinger. 

 

Lokallag 

Et overordnet mål har vært å bidra til å øke aktiviteten i lokallagene.  

Et av tiltakene i arbeids- og organisasjonsplanen var at vi skulle ha jevnlig kontakt 

med lokallagsledere, medlemmer og interesserte i lokallaget.  

Vi har fortsatt arbeidet med å kontakte lokallagene. Det sendes ut en del e-poster til 

lokallagene med informasjon og tips til organisasjonsjobbing. Mye av kontakten 

foregår via SMS, Messenger og per telefon. Vi har også besøkt noen lokallag fysisk. 

Vi har sendt ut noen nyhetsbrev til alle medlemmene innimellom, f.eks. informasjon 

om valgkampen, men vi har ingen fast rutine på å sende ut nyhetsbrev jevnlig. Flere 

lokallag har begynt å benytte seg av Microsoft 365, noe som har gjort at 

informasjonen sendes ut til hele styret i stedet for kun lokallagsleder, som gjør at flere 

får tilgang til informasjonen vi sender ut til lokallagene. Det har blitt opprettet et eget 

Sharepoint-området for folkevalgte og et for lokallagene, som vi ønsker å bruke til å 

dele informasjon og jobbing med felles dokumenter, men vi har ikke kommet ordentlig 

i gang med dette ennå. 
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Vi har også brukt nettsiden vår til å legge ut informasjon, men det er stort sett for å 

lenke til saker beskrevet i nyhetsbrev samt at vi har lagt ut informasjon om årsmøtet.  

Ellers bruker vi stort sett nettsiden for eksterne saker. 

Fylkessekretær har fått opplæring i aktivistportalen Zetkin av SVs partikontor, 

ettersom dette er et verktøy SV satser på for å aktivisere medlemmer. Vi har foreløpig 

kun ett lokallag som benytter seg aktivt av Zetkin. Fylkessekretær vil etter hvert kunne 

bistå lokallag som velger å benytte seg av Zetkin. 

Sikre lovlig valgte styrer i lokallag 

Et annet mål var å sikre lovlig valgte styrer i alle lokallag. De aller fleste lokallagene 

har lovlig valgte styrer, og er flinke til å varsle oss når de endrer på sammensettingen 

i styret slik at vi kan hjelpe lokallagene som trenger det med å legge dette inn i 

medlemsregisteret og gi tilganger til medlemsregisteret til de som trenger det. Men 

det er noen lokallag vi burde fulgt opp bedre. 

 

Oppstart/reetablering av lokallag 

Vi har i dag 31 registrerte lokallag, som er ett mer enn sist, ettersom Saltdal SV ble 

gjenopprettet som lokallag. Et av tiltakene årsmøtet vedtok var å sette av midler til å 

bistå med oppstart/reetablering av lokallag.  

Fungerende fylkesleder Jitse Buitink, valgt sekretær Kristian Haukalid og 

fylkessekretær Ina Nyås Moe besøkte Rognan i Saltdal for å gi Saltdal SV praktisk 

bistand til å gjenopprette lokallaget. Fylkessekretær fulgte opp lokallaget etter dette 

etter besøket. Mona Fagerås og fylkessekretær besøkte dessuten Saltdal SV på et 

åpent møte de arrangerte. Saltdal SV ble gjenopprettet som lokallag og stilte også 

liste i forbindelse med valget. De gjorde dessuten et riktig godt valg, og førstekandidat 

Sara Isaksen Lundbakk ble varaordfører.  

SVs merkedager 

8.mars og 1.mai en god anledning til å skape aktivitet i lokallagene på. 

I forbindelse med 1.mai holdt Christian Torset appeller i Mosjøen og Mo i Rana, Mona 

Fagerås holdt appell i Meløy og Sulitjelma i Fauske mens Jitse Buitink holdt appell i 

Øksnes, Hadsel og Andøy. 

8. mars hadde vi en kampanje i sosiale medier med utvalgte kvinner i lokallagene om 
hvilke kvinnesaker de var opptatt av.  

 

Opplæring og skolering 

Et annet tiltak vi hadde for å aktivisere lokallagene var å gi innføringskurs og 

opplæring i organisatoriske oppgaver. Vi har ikke arrangert noen planlagte felles 

skolering, men fylkessekretær har sendt ut instruksjoner om hvordan man bruker ulike 
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systemer til de som har behov for det, som hvordan man bruker medlemsregisteret, 

partiportalen og Microsoft 365, hvordan man registrerer seg i Brønnøysundregisteret 

og hvordan man bruker Brandmaster.  

9.januar arrangerte vi et digitalt medlemsmøte om turistskatt etter initiativ fra 

Moskenes SV hvor stortingsrepresentant Torgeir Knag Fylkesnes, 

fylkestingsrepresentant Anniken Nylund Aasjord og kommunestyrerepresentant 

Marlene Sætre fra Moskenes SV hold innledninger. Det ble besluttet under møtet at 

deltakerne ønsket å starte et reiselivsnettverk, noe Marlene Sætre har tatt ansvaret 

for å opprette.  

8.februar vil vi gjennomføre et digitalt medlemsmøte om boligpolitikk, med spesielt 

fokus på boligpolitikk i distriktene. Innledere er stortingsrepresentant Birgit Oline 

Kjerstad, statsviter Bente Aasjord og ordfører Aase Refsnes. 

 
Oppfølging av folkevalgte 

Vi hadde som mål å styrke kontakten med våre listekandidater i forbindelse med 

valget. Et annet hovedmål var å følge opp de folkevalgte 

kommunestyrerepresentantene jevnlig og følge dem opp med personlig kontakt minst 

to ganger i året. Et av tiltakene vi planla var å tilby tilrettelegging, kursing og hjelp og 

sørge for at de folkevalgte tilknyttet seg sentrale folkevalgtnettverk. 

Vi tilrettela for et informasjonsmøte for folkevalgte som SV sentralt arrangerte etter 

valgkampen. Vi informerte de folkevalgte om SVs sentralt sin folkevalgtkonferanse og 

oppfordret alle våre folkevalgte til å dra. Det var dessverre kun tre folkevalgte som 

deltok fra Nordland.  

Vi har opprettet en Facebook-gruppe for folkevalgte i Nordland hvor målet er at de 

skal dele tips og triks. Det jobbes også med et opplegg hvor gruppeleder i fylkestinget 

skal besøke folkevalgte i kommunene, med et spesielt fokus på de som sitter alene i 

kommunestyret. 

Vi har ikke fått avholdt halvårlige møter mellom de folkevalgte på lokalplan, fylkesplan 

og Stortinget.  

 

Sosialistisk Ungdom 

SU har vært representert i fylkesstyret, valgkampgruppa og valgkomiteen. Haldis 

Andersen er fadder for Nordland SU i Nordland SV.  Fylkessekretær har også hatt en 

del kontakt med SU. Vi har dessverre ikke fått gjennomført halvårlige møter mellom 

Nordland SU og Nordland SV. Vi er glade for at det er økt aktivitet i Nordland SU, og 

er spesielt glade for at de opprettet et nytt lokallag i Vefsn. Vi kunne nok ha bidratt 

mer med å tilrettelegge for regionale SU-lag. 
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